
 

 

Datum: 6. 2. 2023 
 

Vprašanja in pobude iz 2. seje Občinskega sveta Občine Ruše, z dne 26. 1. 2023 
 
Vprašanja 
 
Bojana Muršič 

− V mesecu novembru 2022 se je zaključil javni razpis za dodelitev neprofitnih stanovanj v 
najem. Verjamem, da so se na javni razpis prijavili prosilci, ki resno potrebujejo stanovanje. 
Med njimi tudi takšni, ki lahko v zelo kratkem času ostanejo brez doma. Verjamem, da ste že 
naredili prvi pregled prispelih vlog in tako tudi ugotovili, kateri prosilci bi morali biti prioritetno 
obravnavani. Verjamem in vem, da Občina Ruše razpolaga z nezasedenimi stanovanjskimi 
površinami, zato bi bilo razumljivo, da bi stanovanja tudi ponudili – tistim, ki jih res potrebujejo.  

− In zakaj navajam to: 
1. Izjemno me je pretresla objava na facebooku Aktivni volivci, kjer prav vaši podporniki 

spoštovana županja , prosijo dobre ljudi, da pomagajo, kajti v Rušah je: »Mamica z dvema 
otrokoma mora do konca februarja iz stanovanja. Nujno išče drugo stanovanje v občini 
Ruše, najemnina do 400€. Je zaposlena in redna plačnica. Dajmo pomagat! Hvala ker 
delite!«  
In takšna objava me je res pretresla, pa osebno vem, da je navedena mamica tudi prosilka 
za stanovanje, ki se je prijavila na razpis – priložila tudi dodatne utemeljitve za prednostno 
obravnavo – na občini pa ni in ni posluha. 
Ne znam si predstavljati, pa verjamem ga. županja, da tudi vi ne, da bi se soočili z 
navedeno situacijo, ob dejstvu, da ima občina nezasedena stanovanja. 

− Zato vas sprašujem: 
1. Koliko vlog je prispelo na razpis za dodelitev neprofitnih stanovanj? 
2. Koliko neprofitnih stanovanj v občini Ruše je nezasedenih in koliko časa? 
3. Kdaj vloge za stanovanje obravnavate prednostno? 
4. Kdaj boste objavili prednostno listo za oddajo neprofitnih stanovanj v najem? 
5. Ali ste seznanjeni, da imate med prijavljenimi prosilci, tudi mamico z dvema 

otrokoma? 
Odgovor občinske uprave: 
1. Na razpis za dodelitev neprofitnih stanovanj je prispelo 45 vlog. 
2. Nezasedena občinska neprofitna stanovanja: 

- Garsonjera v mansardi, Pri viaduktu, Ruše (prosto od novembra 2022) 
- Dvosobno stanovanje, Borštnikova ulica, Maribor (prazno od maj 2021, trenutno 

nevseljivo – potrebna obsežna sanacija stanovanja) 
- Dvosobno stanovanje, Dravska ulica, Bistrica ob Dravi (prazno od januar 2023, 

trenutno nevseljivo – potrebna obsežna sanacija stanovanja) 
- Enosobno stanovanje, Fala (prazno od avgust 2022, trenutno ni vseljivo – potrebna 

obsežna sanacija stanovanja) 
3. Prednostne kategorije prosilcev so: 

- Družine z večjim številom otrok (trije otroci ali več) 
- Mlade družine 
- Invalidi 
- Žrtve nasilja v družini 
- Dosežena stopnja izobrazbe 
- Prosilci, ki že sodelovali na prejšnjih razpisih, vendar še jim stanovanje ni bilo dodeljeno 
- Stalnost bivanja v občini Ruše 
- Zaposlenost  



 

 

4. Prednostna lista za oddajo neprofitnih stanovanj bo objavljena takoj ko bodo pregledane 
in ocenjene vse prispele vloge, ki izpolnjujejo razpisne pogoje. 
5. Med prosilci imamo več vlog, med katerimi so tudi enostarševske družine z enim, dvema, 
tudi tremi otroki. 

 
1. Vse od lanskega leta so v Rušah prazni prostori tudi bivše stavbe Tuš, ki je seveda v privatni 

lasti, a kljub temu, me zanima: 
1. Ali ima mogoče občina Ruše, kakšne interese in morebiti idejo, kaj bi se v tej stavbi 

lahko izvajalo? 
2. Ali mogoče ima namen, da bi v proračun 2023 vključila morebiten odkup navedena 

stavbe? 
 

Odgovor občinske uprave: 
Lastnik objekta še ni razkril, kakšne načrte ima z objektom, je pa z lastnikom načrtovan sestanek v 
februarju 2023. 

 
 

2. V mesecu decembru 2022 je bil zaključen končno pričakovan projekt prenove Trga v Rušah. 
Zato me zanima: 

1. Koliko so znašali vsi stroški prenove Trga v Rušah (specifikacija po posameznih 
postavkah), torej stroški projektne dokumentacije, nadzor, gradbeno obrtniška 
dela? 

2. Kdaj je projekt pridobil uporabno dovoljenje? 
Odgovor občinske uprave: 
Stroški investicijskega projekta Ureditev trga v Rušah, so razvidni v predlogu Odloka o proračunu 
Občine Ruše za leto 2023, str. 163 (https://www.ruse.si/DownloadFile?id=554258). Kartica konta 
je priloga tega dokumenta. 
Trenutno še teče postopek pridobitve uporabnega dovoljenja.  

 
3. Na moje svetniško vprašanje ste odgovorili za kar se vašim službam zahvaljujem. Iz 

predložene dokumentacije izhaja, da je izbrana koncesionarka Andreja Andrašič, ob oddaji 
vloge za podelitev koncesije navedla, da se bo koncesija izvajala na naslovu Selniška cesta 
38, nato pa podala vlogo za spremembo lokacije na naslov Jamnikova ulica 2. soglasje za 
spremembo lokacije je bilo izdano s strani županje 7. 12. 2022. 

 
S čim je koncesionarka dokazovala to lokacijo: 

1. Ali s pismom o nameri odkupa ali najema prostora? Minilo je že več kot mesec dni oz. 
mesec in pol. zato me zanima: 

2. Ali je koncesionarka že pričela z urejanjem prostora? 
3. Kako bo v primeru, da ji v predvidenem roku do konca februarja 2023, ne bo uspelo urediti 

prostorov na navedeni lokaciji? 
Odgovor občinske uprave: 

1. V odgovoru, ki smo ga svetnici posredovali dne, 20. 1. 2023, je odgovor na prvo 
vprašanje že podan in sicer v 3. točki odgovora. Dopis je priloga tega dokumenta. 

2. Koncesionarka je v postopku pridobivanja upravnega dovoljenja ter odkupa prostora. 
3. V primeru, da v navedenem roku koncesionarka ne bo uspela pridobiti vse 

dokumentacije in urediti prostorov, se ji bo rok ustrezno podaljšal. Potek postopkov ni 
odvisen samo od koncesionarke temveč tudi od pristojnih služb, od katerih pridobiva 
ustrezno dokumentacijo. 

 

https://www.ruse.si/DownloadFile?id=554258


 

 

 
Pobude 
 
Ladislav Pepelnik 

− Daje pobudo, da se napravi širša javna razprava o proračunu, pred sejo OSOR-ja. Naj se 
pozovejo vsi vodje svetniških skupin, da se dogovorijo za prioritete, ki jih bi v letu 2023 
usklajeno in argumentirano poskušali izpeljati skozi proračun, glede na vse finančne vire. Da 
naredijo prioritete za celotno mandatno obdobje do leta 2026 in jih poskušajo uskladiti, 
zapisati in temu tudi slediti. 

− Zaradi obilnega sneženja je bil velik izpad elektrike na območju Lobnice, Martnice (65 
gospodinjstev je bilo 3 oz. 4 dni brez električnega toka). Daje pobudo, da se v tem letu lotijo 
reševanja tega problema in poskušajo električne kable položiti v zemljo (podrta drevesa 
trgajo električne kable, ki so na stebrih). 

− Predlaga, da se prioritetno plužijo vrtec, šolo in zdravstveni dom. 
 
Lovro Bačun 

− Daje pobudo, da se na višje ležečih območjih (Glažuta, Smolnik, Lobnica) električni kabli 
položijo v zemljo (tudi javna razsvetljava), saj bi s tem preprečili, da drevesa oz. veje potrgajo 
električne kable. To bi bila trajna rešitev. 

 
Odgovor občinske uprave: 
Z zvezi s pobudami Ladislava Pepelnika in Lovra Bačuna je bil na Elektro Maribor podan poziv o 
nujnosti polaganja električnih kablov v zemljo. O odgovoru bo občinski svet obveščen. 

 
Jernej Ajd 

− Daje pobudo, da se javne objave, ki jih daje občina na splet, lektorirane oz. pravilno napisane 
(brez slovničnih napak). 

 
Danilo Švikart 

− Daje pobudo za izgradnjo učne poti po Rušah, s predstavitvijo kulturnih in zgodovinskih 
znamenitosti. 

− Druga pobuda pa je v smeri zgodovine. Veliko je zgodovinskih dejstev, s katerimi bi se lahko 
predstavili obiskovalcem Ruš. 

 
Igor Škrinjar 

− Daje pobudo, da se več naredi na promociji turizma (kaj vse se dogaja v Občini Ruše). 
 
Odgovor občinske uprave: 

Obe pobudi sta zabeleženi in jih bomo skušali izpeljati v okviru projekta in spletne strani Doživi Ruše 
https://dozivi-ruse.si/.  

 
Tomi Prosnik 

− Daje pobudo, da se pred sprejemanjem proračuna sestanejo in podajo predloge. Prav tako 
predlaga, da bi v ta proces vključili tudi odbore delovnih teles. 

 
Vesna Glavedekić 

https://dozivi-ruse.si/


 

 

− Daje pobudo, da se v usklajevalne sestanke glede proračuna vključijo vsi svetniki, ne samo 
vodje svetniških skupin. 

 
 
 
 
 







 

 

Številka: 092-0001/2023 
Datum: 18. 1. 2023 
 
 
 
SD SOCIALNI DEMOKRATI 
Občinska organizacija SD Ruše 
 
 
 
ZADEVA: Pisno svetniško vprašanje Socialnih demokratov Ruše 
 
 
Spoštovana mag. Bojana Muršič,  
posredujemo vam odgovore na svetniška vprašanja, ki ste nam jih posredovali dne 11. 1. 2023: 
 

1. Občina Ruše je Odločbo o podelitvi koncesije na področju fizioterapije izdala 10. 10. 2022. 
Zoper izdano odločbo v  pritožbenem roku ni prispela nobena pritožba.  Odločba je postala 
pravnomočna 17. 11. 2022. Ponudniki so bili o izidu javnega razpisa obveščeni z odločbo 
ter z izjavo na spletni strani Občine Ruše. 
 

2. Koncesijska pogodba je bila podpisana v nekaj dneh po pravnomočnosti odločbe. 
 

3. Kot vam je znano Občina Ruše strmi k razvoju in dopolnjevanju zdravstvenih storitev, ki jih 
občani občine še kako potrebujejo. Po večletnem prizadevanju je občini končno uspelo 
pridobiti program fizioterapije. Z načrtovano prizidavo in nadzidavo obstoječe ZP Ruše bi 
občina lahko zagotovila dovolj prostora in posledično kvalitetno izvedbo vseh potrebnih 
zdravstvenih dejavnosti svojim občanom, ki uporabljajo storitve ZP Ruše. Za izvajanje 
fizioterapije so bili predvideni novi, sodobni prostori. Investicija žal ni dobila podpore na 
občinskem svetu, zaradi česar se je ureditev novih prostorov ZP preložila za nedoločen čas. 
Trenutno v Občini Ruše nimamo na razpolago primernega prostora, kjer bi se lahko izvajala 
fizioterapija (ob upoštevanju pogojev določenih v Pravilniku o pogojih za opravljanje zasebne 
zdravstvene dejavnosti (Uradni list RS, št. 24/92, 98/99 – ZZdrS in 64/17 – ZZDej-K). 
 
Koncesionarka je v razpisni dokumentaciji navedla naslov izvajanja fizioterapije in priložila 
Pismo o nameri sklenitve najemne pogodbe za prostore za izvajanje  dejavnosti fizioterapije 
kot je bilo zahtevano v javnem razpisu. Kasneje je koncesionarka podala vlogo za 
spremembo lokacije poslovnih prostorov ter navedla, da bi dejavnost opravljala na drugi 
lokaciji zaradi potrebe po večjih poslovnih prostorih.  
 

4. Na podlagi koncesionarkine vloge za spremembo lokacije izvajanje dejavnosti, je Občina 
Ruše, dne 7. 12. 2022, izdala soglasje k začasnemu izvajanju fizioterapevtskih storitev na 
drugi lokaciji. Na podlagi vloge za spremembo lokacije je Zavod za zdravstveno zavarovanje 
Slovenije s koncesionarko dne 20. 12. 2022 sklenil Aneks št. 1 k Pogodbi o izvajanju 
programa zdravstvenih storitev za obdobje 2023 do 2027.  
 

5. Soglasje za spremembo lokacije izvajanja koncesije na območju občine Ruše je izdano do 
konec meseca februarja 2023. 

 



 

Priloge: 

- Odločba o podelitvi koncesije št. 007-0008/2021 
- Koncesijska pogodba z dne 23. 11. 2022 
- Aneks št. 1 k pogodbi o izvajanju programa zdravstvenih storitev za obdobje 2023 do 2027 

(ZZZS) 
- Soglasje – druga lokacija 

S prijaznimi pozdravi, 

 

 

 

Odgovor pripravili: 

Truda Vene 

Katja Markač Hrovatin 

 


	OSOR -vprašanja in pobude 2. seja
	OB108-18-0004 Ureditev trga v Rušah
	Odgovor svetniški skupini SD OO SD Ruše (00000002)

